
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 4. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 27
Vil ministeren, i henhold til regeringens sektordimensionering af universitetsuddannelser-
ne, sænke loftet over bacheloroptaget på de øvrige universiteter som følge af de ekstra 
pladser på medicinuddannelsen på Aalborg Universitet, Syddansk Universitet og Køben-
havns Universitet, som regeringen foreslår i sit sundhedsstrukturudspil? Eller skal de 
pågældende universiteter selv reducere et tilsvarende antal pladser inden for deres egen 
sektordimensioneringsloft ved at sænke optaget på andre efterspurgte bacheloruddannel-
ser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Robsøe (RV).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. november 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katrine.Robsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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